

**Fubon Internet Banking Service Password Regeneration Form**致: 富邦銀行(香港)有限公司  
To: Fubon Bank (Hong Kong) Limited

For Receiving Party Use only 銀行專用

CIF ID 客戶號碼

Date 日期

請填妥以下表格, 簽署後親身交回本行各分行或寄回香港中環郵政總局9878號富邦銀行收。  
Please complete this form, sign and return it to any branch of the Bank in person or mail to Fubon Bank GPO Box 9878, Hong Kong.

- 請以英文正楷填寫本表格, 並在適當的空格內填上「✓」及刪去不適用者。Please complete this form in BLOCK LETTER - tick 「✓」 the appropriate box and delete as appropriate.
- 在一般情況下, 閣下的申請將在本行收到表格當日起計算5個工作天內完成。Your request will normally be processed within 5 working days upon the Bank receives of your form.
- 如有需要, 本行會聯絡申請人以核實有關資料。The Bank may contact you if any clarification is required.
- 請必須填寫表格上所有的資料欄目。如資料未能提供, 本行可能無法處理有關申請。All of the information required in the form is mandatory. Fail to provide the required information may result in the Bank's inability to process the instruction.

**客戶資料 CUSTOMER DETAILS**客戶姓名 / 公司戶口  
Customer Name / Company Name身份證明文件號碼 / 商業登記號碼  
ID Document No. / BR No.**補發富邦網上銀行服務密碼 REGENERATION OF FUBON INTERNET BANKING SERVICE PASSWORD**

本人/我們現請求貴行於接到此通知書後立即取消向本人/我們已發出之富邦網上銀行服務密碼, 在貴行收到此通知書前, 本人/我們對一切利用該密碼所作之提款、轉賬及/或其他交易仍絕對負責。請補發新密碼以代替已發出之富邦網上銀行服務密碼。

I/We hereby request you to cancel the issued Password with immediate effect upon receipt of this notice. I/We hereby acknowledge and confirm that all withdrawals, transfers and/or transactions relating to the use of the Fubon Internet Banking Service whether or not authorized by me/us prior to your actual receipt of this notice shall be conclusively binding on me/us. Please regenerate a new Password in replacement of the Password for Fubon Internet Banking Service.

申請原因 Reason for Request:  遺失 Lost  其它 Other \_\_\_\_\_**公司戶口專用 CORPORATE ACCOUNT ONLY**以下人士將代表本公司前往 \_\_\_\_\_ 分行領取密碼。  
The following representative of the Company will collect the Password at the \_\_\_\_\_ branch.

姓名 Name \_\_\_\_\_ 身份證明文件號碼 ID Document No. \_\_\_\_\_

**聲明 DECLARATION**

- 本人/我們茲聲明及確認上述資料乃屬正確無訛及完整。本人/我們等已細閱及明白刊載於富邦銀行(香港)有限公司(「富邦銀行」)網頁(www.fubonbank.com.hk)或已交予本人/我們等富邦網上銀行服務之使用條款及章則, 並願受其約束。如本人/我們等不接受富邦銀行方面所提出對服務條款及章則所作之任何修改, 本人/我們等可自行決定終止使用富邦網上銀行服務。  
I/We confirm that the information provided above is true, correct and complete. I/We have read and understood and agreed to be bound by the Terms and Conditions governing the use of Fubon Internet Banking Service posted at website of Fubon Bank (Hong Kong) Limited ("Fubon Bank") (www.fubonbank.com.hk) or given to me/us. The Fubon Internet Banking Service can be terminated at my/our discretion if I/we do not accept any amendment to the terms and conditions proposed by Fubon Bank.
- 本人/我們等同意富邦銀行保留權利不執行上述任何或一切指示及要求, 無須給予任何理由。富邦銀行對任何不執行或任何延遲執行上述任何指示和要求無須承擔任何責任, 及富邦銀行並無義務查證以上戶口號碼的準確性或任何該等戶口號碼及與其一起列出的戶口名稱是否相符。  
I/We agree that the Fubon Bank reserves the right to not affect any or all of the instruction(s) and request(s) set out above without giving any reason. Fubon Bank is not liable for any failure or any delay in effecting any or all of the instruction(s) and request(s) set out above. Also, the Fubon Bank shall not be obliged to ascertain the accuracy of the account numbers mentioned above nor to ensure that any such account number corresponds with the account name set out beside such account number.
- 若本聲明之中文版與英文版有任何歧異, 概以英文版為準。  
Should there be any conflict between the English and Chinese versions of the terms in this Declaration, the English version shall prevail.

客戶簽署 (授權蓋印 - 如適用)

Customer's Signature (Chop if applicable)

(簽署需與本行記錄之簽署式樣相同。)

(Signature must correspond with that on file with the Bank)

**注意 Notes:**

- 個人賬戶 - 須由戶主本人簽署  
Personal Account - signed by the Account holder
- 聯名賬戶 - 須由指定授權簽署人簽署  
Joint Account - signed by designated authorized signer(s) for Internet Banking
- 獨資公司賬戶 - 須由東主簽署  
Sole Proprietor Account - signed by Sole Proprietor
- 有限公司 / 合夥企業 / 社團 賬戶 - 須由最高權力授權簽署人簽署  
Limited Company, Partnership or Society / Club Account - signed by highest signing authority

S.V.

姓名 Name \_\_\_\_\_

身份證明文件號碼 ID Document No.: \_\_\_\_\_

日期 Date: \_\_\_\_\_

**銀行專用 FOR BANK USE ONLY**

To be completed by Branch / Receiving Dept:

Receiving Branch Code: \_\_\_\_\_  In Person  Mail In / Third party  Instant PIN Linkage (Should be In Person)  Verified with customer

Approved by Authorized Signature

Signature of Authorized Signer Verified by (For AMU only)

Input by

Checked by